
Voor 2013 kunt u zeer zeker ook weer 

diverse activiteiten verwachten.  We heb-

ben veel ambities en allerlei plannen. 

Graag vertel ik u tijdens de nieuwjaarsre-

ceptie over onze ideeën. Om alvast een 

tipje van de sluier op te lichten: volgend 

jaar gaan een aantal leden namens CDA 

Halderberge twitteren. Naast de diverse 

activiteiten zal 2013 ook in het teken 

staan van alle voorbereidingen voor de 

gemeenteraadsverkiezingen 2014. Ge-

lukkig gaan we ons dus niet vervelen. 

Extra hulp is dan ook altijd welkom, heb 

je zin om ergens aan mee te willen wer-

ken. Laat het weten, dan vinden we sa-

men vast iets wat past. 

Rest mij om iedereen te bedanken voor 

zijn of haar inzet in 2012, samen doen 

we het en samen maken wij CDA Halder-

berge! Bedankt voor al het werk dat u 

heeft verzet. Ik wens iedereen zalige 

kerstdagen en alle goeds en een res-

pectvol 2013 toe. En niet te vergeten op 

vrijdag 4 januari bent u samen met uw 

gezin vanaf 20.00 uur van harte welkom 

op onze nieuwjaarsreceptie in de Pilaar 

te Oudenbosch.  

Tot ziens, 

Astrid Kleuskens 

(waarnemend)  voorzitter 
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  Redactie Nieuwsbrief 

Beste mensen, 

En dan zit het jaar er al weer 

bijna op en wat is er veel 

gebeurd. Wie had dat alle-

maal kunnen bedenken. 

Niemand had de wijzigingen 

in het politieke landschap 

van Nederland kunnen voorspellen; er gaat 

veel op de schop, er wordt veel bezuinigd en er 

is veel verwarring, terwijl de impact erg groot 

kan zijn voor het individu, maar ook voor diver-

se organisaties en instellingen. Van sommige 

maatregelen en uitspraken schrik ik wel. Het 

CDA raakt inmiddels al wat meer gewend aan 

de oppositierol. Onze Tweede Kamerleden zijn 

goed zichtbaar en laten het CDA-geluid horen. 

In Halderberge hebben we het veel gehad over 

Roels, openbaarheid en integriteit. Deze zaken 

hebben veel energie gekost, maar gelukkig zijn 

er tussen dit alles door ook positieve ontwikke-

lingen geweest binnen Halderberge en heeft 

onze fractie haar geluid laten horen en beslis-

singen genomen.  

Op dit moment voert helaas geweld de boven-

toon weer in Nederland. Fysiek geweld tegen 

vrijwilligers tijdens een voetbalwedstrijd, ver-

baal geweld door pesten. Beiden met zeer tra-

gische gevolgen. Laten we de woorden van Jan 

Peter Balkende goed in onze gedachten opne-

men: “ Zinloos geweld heeft nooit het laatste 

woord”. Samen moeten we hiervoor staan en 

invulling geven aan wederzijds respect, ook 

binnen ons Halderberge. Hoe gaat het bij onze 

scholen en verenigingen? Krijgen zij de onder-

steuning als zij die nodig hebben? Registreren 

wij de voorvallen en worden ze ook gemeld? 

Laten we er samen de schouders onderzetten! 

Als ik kort terugblik vanuit het bestuur dan 

hebben we diverse activiteiten georganiseerd 

voor de leden. Denk daarbij aan het bezoek 

aan Saver, De Suikerunie, de Brabant Equipe, 

het debat met Madeleine van Toorenburg en 

Dirk Poot en de jaarlijkse opening van het poli-

tieke jaar. In 2012 ben ik tijdelijk de voorzitter 

geworden van CDA Halderberge, uiteraard heb-

ben we de landelijke campagne lokaal laten 

kleuren en onze mening gegeven bij de evalua-

tie.   

V A N  D E  V O O R Z I T T E R  
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Eenzaamheid 

Ik heb een zoon (26), die nu twee jaar op zichzelf 

woont. Hij woont daar alleen. Ik vraag hem regel-

matig hoe het met hem gaat. Zijn antwoord is stee-

vast: “Goed hoor, pa”. Ik ga ook regelmatig bij hem 

langs. Hij komt soms bij mij thuis eten. Ook dat is 

een manier om met hem in contact te blijven. Toch 

vraag ik mezelf af of hij zo in zijn eentje gelukkig is. 

Ik weet het niet. Mijn schoonvader (81) verloor 5 

jaar geleden zijn vrouw. Ook hij woont alleen. Elke 

zondag komt hij bij mij op bezoek om onder het 

genot van een bakje koffie de afgelopen week door 

te nemen. Ik ga ook weleens bij hem op bezoek. Hij 

volgt het nieuws en politiek nauwgezet, dus heb-

ben we aan gespreksonderwerpen geen gebrek. 

Toch merk je aan hem, dat hij zijn vrouw erg mist. 

Soms geeft hij aan, dat vooral in de winter, bij 

slecht weer, de dagen lang duren.  

Zomaar twee voorbeelden uit mijn eigen omgeving, 

die iedereen wel op kan sommen. Mensen, die al-

leen wonen, hoeven natuurlijk niet eenzaam te 

zijn. Iemand kan zich in een volle bus of cafe ver-

schrikkelijk eenzaam voelen. Je eenzaam voelen is 

heel persoongebonden. 

Twee weken geleden viel het decembernummer 

van Bestuursforum ( het maandblad voor CDA-

politici) bij mij op de mat. Daar reageerden twee 

vrouwelijke politici op de stelling: -Gemeenten kun-

nen er niets aan doen dat steeds meer mensen 

zich eenzaam voelen-. Daar werd door beide da-

mes heftig ontkennend op geantwoord. Logisch, 

want welke rechtgeaarde CDA-politicus zal die stel-

ling bevestigend beantwoorden. Christien Zelden-

rust (Nijkerk) had met haar fractie een thema-

avond over eenzaamheid georganiseerd, waarvoor 

ze tal van organisaties had uitgenodigd. Het was 

een topavond, wat later resulteerde in het aanstel-

len van een extra jongerenwerker en een professio-

nele ouderenadviseur. Prima resultaat. Elske van 

der Mik (Deventer) constateert (in mijn ogen te-

recht), dat door het gebruik van sociale media en 

internet het gewone contact van mens tot mens 

duidelijk afneemt terwijl je tegelijkertijd ziet, dat de 

behoefte aan echt contact onverminderd groot 

blijft. Zij geeft aan, dat de lokale politiek wel dege-

lijk voorwaardescheppend bezig moet blijven om 

eenzaamheid te lijf te gaan door bijvoorbeeld ont-

moetingsplekken in te richten, waar kinderen kun-

nen spelen, ouderen een kaartje kunnen leggen en 

jongeren een balletje kunnen trappen. Beide da-

mes zeggen zinnige dingen, maar ik weet niet of dit 

de oplossing is. Als er überhaupt een oplossing 

voorhanden is voor dit schrijnende probleem. Ze-

ker, als CDA-politici hebben wij de plicht alles te 

doen om de samenleving zo vorm te geven, dat 

eenzaamheid niet nodig is.  

Zoals ik in mijn inleiding al schreef is het in mijn 

ogen toch vooral de persoonlijke invulling, die ieder 

van ons voor wat betreft dit onderwerp aan zijn of 

haar eigen directe omgeving geeft. Als ieder van 

ons zich ervan bewust is, dat er mensen in je om-

geving zijn, die wat extra aandacht nodig hebben 

en dat handen en voeten geven, dan hoeft een-

zaamheid niet voor te komen in die mate, zoals nu 

helaas het geval is. Op 16 december j.l. citeerde 

burgemeester Aboutaleb van Rotterdam bij het 

praatprogramma van Eva Jinek een treffend dich-

terlijke uitdrukking van zijn favoriete dich-

ter:”Eenzaamheid is als een park met één boom". 

Juist in deze donkere dagen met de boodschap 

van de geboorte van Christus in het vooruitzicht 

leek me dit een goed moment om dit onderwerp 

eens onder uw aandacht te brengen. Praat er eens 

over met elkaar!  

Fijne en gezellige kerstdagen toegewenst. 

 

Frank Rockx 
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Van de redactie 

De bijdragen in deze nieuwsbrief zijn geschreven op persoonlijke titel van de respectievelijke au-

teurs. Hoewel de redactie de bijdragen beoordeelt op relevantie voor de nieuwsbrief neemt zij 

noch het CDA-Halderberge de verantwoordelijkheid voor de inhoud van de bijdragen. 

In deze kersteditie vindt u weer diverse onder-

werpen die zo aan het eind van een jaar wat 

meer voor de hand liggen. Jan Paantjens schetst 

waar we allemaal aan denken als Kerstmis er 

aan komt. Onze fractievoorzitter belicht een men-

selijk probleem. De zaak Roels heeft de gemoe-

deren in Halderberge de afgelopen maanden 

flink bezig gehouden. Onze vaste scribent, onge-

lovige Thomas, gaat er uitgebreid op in. Piet Ros-

sou en Astrid Kleuskens maken zich beiden zor-

gen over de toekomst van het CDA en geven 

bouwstenen aan hoe een en ander verbeterd kan 

worden. 

Roeland nodigt u uit voor het informatiepodium 

van 31 januari a.s. wat als onderwerp heeft: de 

terugtrekkende overheid. Kees Groen heeft het 

over bouwvergunningen en de obstakels die je 

moet overwinnen.  

De redactie wenst u allen prettige kerstdagen en 

een gezond 2013. 

Voor de volgende Nieuwsbrief wil ik u aansporen 

uw bijdrage op papier te zetten en voor 10 maart 

2013 in te dienen (liefst via e-mail bij  

marja.koevoets@ziggo.nl). 

 

Kees Groen 

06 53 64 82 30 of  

kees.groen@kinesis-pharma.com 

Een balletje slaan 

 

Op zondagochtend vanaf een uur of tien staat er een groepje actief te tennissen op de tennisbanen 

in Bosschenhoofd. Deze groep heeft zich gevormd naar aanleiding van een oproep in onze nieuws-

brief en bestaat uit Ad, Theo, Martha en ikzelf. Heb je zin om naast de politiek ook eens een keer 

iets sportiefs te doen met andere CDA-ers, kom dan een keer proberen en kijken of je je ook wilt 

aansluiten. Je hoeft geen ervaring te hebben en je hoeft ook geen lid te zijn van het CDA. Dus wil je 

2013 sportief in gaan, meld je dan bij één van ons. 

Een sportief 2013! 

Astrid  
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daardoor een gevaarlijke outsider is, toch?). Dan kan ik 

tenminste het beeld stilzetten als ik dan tussendoor naar 

de keuken moet voor de nootjes of chips. We hebben nu 

nog analoog, maar dan kunnen we via digitaal wel veel 

meer zenders krijgen. Als ik onze mannen nu ieder een 

iPad geef, dan kunnen ze daar de programma’s op kij-

ken, die ze willen. Kost wel even wat, maar ik heb ge-

hoord dat ze tegenwoordig niet meer zonder kunnen! 

Gelukkig hebben we de cadeautjes al met Sinterklaas 

gedaan, dus daar hoef ik me niet druk om te maken. 

Tenzij we het straks natuurlijk weer zielig vinden dat alle 

vriendjes van onze mannen Sinterklaas niet vieren en de 

cadeautjes onder de kerstboom leggen. Kan zomaar 

zijn,dat we dan toch ook weer maar een 

“kleinigheidje(?!)” onder de Nordman kerstboom (die ik 

uiteindelijk na half West Brabant door gereden te heb-

ben, heb gekocht) leggen.  

Ik heb ons Will er nog niet over gehoord, maar het zou zo 

maar kunnen dat ik straks toch nog een hint krijg over 

een of ander mooi sieraad. Het is tenslotte alweer de 

zoveelste kerst, die we samen vieren. Ik hoor het al: “Kijk 

eens die Fatima de Moreiro: heeft van die mooie Zinzi 

kettingen aan, die zijn wel leuk en toch weer wat goedko-

per dan die van Buddha to Buddha!" Ach ja, als ze dat nu 

wil, wie ben ik dan om haar niet gelukkig te maken.  

Nee, dat gaat helemaal goed komen met de Kerst. Het 

enige waar ik nog wel even naar moeten kijken is of ik 

toch nog van zorgverzekering switch. Ik heb de minigids 

van de Consumentenbond tenslotte niet voor niets aan-

gevraagd.  

Als dat gebeurd is, weet ik zeker: het gaat een mooie 

kerst worden! Ik heb me dit jaar niet druk hoeven maken 

over de route naar de wintersport, da’s toch lekker rustig 

en daar gaat het toch om met kerst, niet dan? 

 

Prettige kerstdagen, Jan Paantjens. 

 

P.S.. Ik weet nog niet of ik mijn kerstrust laat verstoren 

met het me druk maken over het versturen van kerst-

kaarten. Als u dit jaar geen kaartje ontvangt dan weet u 

dus waar het aan ligt. Maar desalniettemin of daarom nu 

alvast een gelukkig, goed en gezond 2013 gewenst.  

 

Volgen we alle folders van de Karwei, Praxis, Gamma en 

alle andere trensetters en gaan we de centen die we eigen-

lijk niet hebben besteden aan een nepkerstboom, een van 

steigerhout gemaakte kerstboom of een kerstboom van 

ijzerdraad? Of we moeten de moeilijke keuze maken tus-

sen een blauwspar of Nordmanboom (kost wat, maar dan 

heb je ook wat!)? Gaan we mee met de nieuwe kleuren-

trend: kiezen we voor alle ballen in lippenstift-rood, houden 

we alles wit of gaan we toch voor ultramarijnblauw of pak-

ken we (saai!) toch de ballen,die in de doos op zolder lig-

gen? En hoe komt de rest van de versiering er uit te zien? 

Daar moeten we toch eens stevig over nadenken! 

En ook nog: gaan we uit eten of blijven we thuis? Waar 

gaan we dan uit eten en is daar nog wel plek of zijn meer-

dere Nederlanders op het idee gekomen om daar te gaan 

eten waar het eigenlijk te duur is, maar omdat het Kerst is 

wel voor een keer kan? Blijven we dan toch maar thuis en 

laten we het cateren (lekker makkelijk!) of gaan we zelf 

aan de gang met de recepten uit de Allerhande (zodat Al-

bert Heijn zeker weet dat we daar de benodigde ingrediën-

ten: vis, wild, gevogelte, rund, plofkip, Flappie? Voor het 

“menu van het jaar” gaan halen)? Serveren we dan alles 

uit op de nog aan te schaffen vierkante borden (hoewel de 

soep gaat natuurlijk in de minipannetjes, want op een rond 

diep bord is met Kerst wel heel gewoon) of pakken we toch 

het boerenbondservies wat (nog) niet vervangen is voor 

het “Boer zoekt Vrouw servies” van Yvon Jaspers?  

Het geheel wordt dan straks uitgeserveerd op ons, net iets 

meer gebroken wit dan vorig jaar, microdamasten tafel-

kleed. Welke goede wijn kopen we erbij (want dit jaar zal 

het met de crisis wel rustig zijn met de kerstpakketten)? 

Heb ik nog flessen van vorig jaar of moet ik toch een keuze 

maken uit de Argentijnse of Zuid-Afrikaanse wijn (omdat de 

Franse helemaal uit de gratie zijn)? Laten we voor het toet-

je maar simpel de Viennetta pakken of moeten we toch 

maar kiezen voor de crème brûlée, maar dan moet ik nog 

wel de bijbehorende schaaltjes en brander kopen. Nou ja, 

voor deze ene keer dan, kan ik het altijd nog een andere 

keer of volgend jaar gebruiken.  

Moet ik misschien ook nog even andere kleren gaan halen 

want ik heb begrepen, dat de revers van de smokings toch 

weer even iets anders zijn dan vorig jaar. Van de andere 

kant: als ik de hele tijd toch in de keuken sta, hoef ik ook 

geen nieuw pak, da’s weer een meevaller. Kan ik gelijk 

uitproberen of onze keuken nog aan alle wensen voldoet. 

Anders moet ik er 2e kerstdag toch op uit om bij Brugman 

keukens toch een werelddeal te scoren en de keuken toch 

eens te renoveren. Na afloop van het diner gaan we lekker 

rustig en gezellig tv kijken naar Billy Smarts kindercir-

cus,Scrooge of iets anders. Als we daar maar geen ruzie 

over krijgen, anders moet ik toch nog maar een (…..inch 

breedbeeld) tv bij kopen. Kan sowieso geen kwaad, want 

we hebben nog geen surround! Maar dan moet ik maar 

gelijk kijken of ik ook een alles-in-een pakket van Ziggo of 

KPN neem (hoewel Telfort zo heb ik gehoord goedkoper en 

Waar gaan we ons dit jaar met Kerst weer eens lekker 
druk over maken? 
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Op zondag 16 december is ons trouwe steunfractielid Toine Oomen overleden. Toen ik in 2000 voor het 

eerst kennis maakte met de CDA-steunfractie was Toine al van de partij. Dat zou  nog jaren zo blijven. Toi-

ne, goedmoedig, rustig, tevreden, betrokken, goed thuis in ruimtelijke orde, hartelijk en bovenal familie-

man was een hele constante factor in onze achterban.                                

Hij was uitstekend op de hoogte van hoe gronden in het verleden van eigenaar gewisseld waren en de be-

stemmnig daarvan. Dat was vaak nuttige achtergrondinformatie. Als bij de vergadering de koffieronde 

voorbij was hoefde men nooit aan hem te vragen wat hij wilde drinken: het citroen-brandewijntje was vaste 

prik!                                                                                      

Zijn gezondheid nam met name afgelopen jaar zienderogen af. Aanvankelijk werd een vorm van spierreu-

ma bij hem geconstateerd, kort daarop gevolgd door een tia. Vooral zijn mobiliteit nam snel af, en juist dat 

vond hij verschrikkelijk. Een nieuwe diagnose was slecht nieuws: Toine had ALS.    Enkele weken geleden 

heb ik hem en zijn Lena nog opgezocht in hun prachtige appartement in de nieuwe Zellenbergen. Hij had 

alle mogelijke hulpmiddelen al in huis en kon zich alleen verplaatsen met de nodige hulp. Toine maakte 

ondanks dat toch een tevreden indruk: hij was er de man niet naar om met veel misbaar en woede zijn 

ziekte te lijf te gaan. Samen met Lena, zijn kordate vrouw en mantelzorger, vormde hij het perfecte koppel. 

Het is jammer, dat ze samen niet langer hebben mogen genieten van hun nieuwe onderkomen.       

Wij wensen Lena, hun zoon Mathé en verdere familie alle sterkte toe om dit verlies te kunnen dragen. We 

zullen hem erg missen. 

 

Frank Rockx 

In memoriam Toine Oomen 
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Bedrijfspand of  gewoon huis? 

Als kleine huisjesbouwer, die 10 jaar heeft moeten 

procederen om een optrekje neer te zetten, heb ik 

me ernstig verbaasd over de het beleid van de ge-

meente rond de bouw van een zogenaamd bedrijfs-

pand in de Slikstraat. Je hoeft niet bijster intelligent 

te zijn om op basis van bovenstaande foto te conclu-

deren dat het gewoon een woonhuis is. Zelfs een niet 

nader te noemen raadslid uit Hoeven was het opge-

vallen.  

Trouwens, om zeker te weten of het een loods of een 

huis is zou ik iets minder op de ramen letten, maar 

meer kijken naar de binnenkant. Zijn het allemaal 

grotere of kleinere kamers en kom je douche etc. te-

gen, dan heb je gerede kans dat het om een huis 

gaat; is het vooral een grote hal, waar je lekker met 

een heftruck kunt rondscheuren, dan heb je een re-

delijke kans dat het om een loods gaat. 

Laat het vooral duidelijk zijn, dat het me niet interes-

seert dat er een (flink) huis gebouwd wordt in de Slik-

straat. B en W zijn blijkbaar blij 'dat het verrommelde 

en vervuilde perceel weer een passende uitstraling 

krijgt'. Nu ken ik vrij veel mensen met een perceel 

grond, waar die mensen graag een passende uitstra-

ling aan zouden geven door middel van de bouw van 

een net huis. Die anderen moeten daar echter een 

ongelooflijk traject voor afleggen, inclusief betaling 

van zo’n € 200.000 aande Ruimte voor Ruimte BV. In 

het kort even de Ruimte-voor Ruimteregel: 

Veel mensen dromen ervan om zelf hun ideale wo-

ning te bouwen. Zeker als zij daar de grond al voor 

hebben. Een stuk land met een schuurtje, een per-

ceel of een weide waar af en toe wat maïs op staat, 

die u veel liever gebruikt voor de nieuwbouw van uw 

droomwoning. Het probleem is dat op die grond geen 

bouwbestemming zit: u heeft dus geen bouwrechten 

voor de grond om deze als een bouwkavel te bebou-

wen met nieuwbouw. In bepaalde gevallen is het mo-

gelijk via Ruimte voor Ruimte een of meer bouwrech-

ten (zogenaamde bouwtitels) te kopen: u bezit grond 

zonder bouwbestemming in een kernrandzone of 

bebouwingscluster en de gemeente wil meewer-

ken aan de planologische procedure. Via Ruimte 

voor Ruimte kunt u dan dankzij de zogeheten 

Ruimte voor Ruimte-regeling van het Rijk een 

bouwtitel kopen.  

Daarnaast hebben die anderen zich ook nog eens 

te houden aan regels rond volume ( tot maximaal 

750 kuub voor een gewoon huis, tot maximaal 

1500 kuub voor een Ruimte voor Ruimte-huis) en 

andere zaken. En dat blijkt dan ineens niet meer 

te gelden als je je van niemand wat aantrekt.  

Ook hier blijken weer rapporten in de la van B&W 

verdwenen te zijn: de gemeente heeft de bouw-

vergunning verleend zonder een advies te vragen 

aan de Adviescommissie Agrarische Bouwaanvra-

gen (AAB). Als motivatie werd gegeven dat B en W 

blij zijn 'dat het verrommelde en vervuilde perceel 

weer een passende uitstraling krijgt'. 

Plots komen drie negatieve adviezen van de AAB 

boven tafel. Deze rapporten zijn in 2001 en 2003 

op verzoek van burgemeester en wethouders 

(toevallig net de wethouders Huijpen en Dirven, 

waar ik een complete slag mee heb uitgevochten) 

gemaakt. De bouw is inmiddels ver klaar. De AAB 

zei toen dat een bedrijfsruimte niet nodig is voor 

de beperkte agrarische activiteiten die daar wor-

den verricht. 'Een verdere ontwikkeling van de 

huidige agrarische activiteiten is zeer wel mogelijk 

zonder ter plaatse te beschikken over de gevraag-

de bedrijfsruimte', staat in het meest recente ad-

vies van de AAB.  

Mijn advies voor B&W (en de raad): als je regels 

hebt, hanteer die dan voor iedereen. Als je dit 

soort praktijken door laat gaat ontspoort het ge-

hele beleid en het gedrag van je burgers. En wees 

transparant. Laat geen rapporten, die je niet zo 

uitkomen, in de la verdwijnen. Ooit wordt je er 

toch weer mee om de oren geslagen 

Antoon de Ongelovige heeft echt gelijk: ’t is hier 

een bananenrepubliek, maar hopelijk met voor 

jullie allemaal. 

Gezegende Kerstdagen (of een Zalig Kerstmis) en 

een gezond en succesvol 2013. 

 

Kees 
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Dit onderwerp zal volgens mij het belangrijkste item 

moeten zijn in 2013 binnen het CDA, zowel lande-

lijk, regionaal als plaatselijk. 

Sinds 9 juni 2010, toen het CDA een historisch 

groot verlies leed met de halvering van het zetel-

aantal, zijn een aantal uitstekende rapporten uit 

gebracht. 

Onderstaand zal ik deze in herinnering brengen. 

 

SEPTEMBER 2010, Het inhoudelijk evaluatierapport 

van het CDJA, met als titel: De toekomst van de 

christendemocratie in Nederland, en als ondertitel: 

Een onderscheidende rol voor het CDA in het nieu-

we politieke landschap. 

In de samenvatting op pagina 76 worden onder 

a.b.c. en d een viertal duidelijke voorbeelden gege-

ven, die goed weergeven wat er onder de burgers 

leeft. 

Deze voorbeelden hebben nog steeds niets aan ac-

tualiteit ingeboet, wellicht gezien wat er de afgelo-

pen periode gebeurd wel in versterkte mate van 

toepassing. 

 

NOVEMBER 2010. Het rapport van de commissie 

Frissen, met als titel: Verder na de klap. Evaluatie 

en perspectief. 

In dit rapport wordt onder 7.1 een samenvatting 

gegeven, onder 7.2 conclusies getrokken en onder 

7.3 aanbevelingen gedaan. 

Door het vallen van het kabinet en de daarop vrij 

snel volgende verkiezingen wordt door het landelijk 

bestuur aangegeven dat uitvoering van de aanbeve-

lingen van het rapport niet mogelijk was, hetgeen 

begrijpelijk is. 

 

JANUARI 2012. Het rapport van de commissie her-

taling uitgangspunten, met als titel: Nieuwe woor-

den, nieuwe beelden. 

In de inleiding van dit rapport wordt verwezen naar 

een punt uit het “Programma van uitgangspunten 

CDA1993 :WIJ STAAN AAN HET BEGIN VAN EEN 

NIEUW TIJDPERKMET NIEUWE KANSEN EN NIEUWE 

VRAGEN.” 

De commissie was aan haar opdracht begonnen in 

de overtuiging dat een verbouwing van het CDA-huis 

noodzakelijk en mogelijk was. 

 

JANUARI 2012. Rapport van het strategisch beraad, 

met als titel: Kiezen en verbinden 

een politieke visie vanuit het radicale midden. 

Uit hoofdstuk 12 van dit rapport: 

WERKEN AAN VERBINDING: KIE-

ZEN VOOR HET RADICALE MID-

DEN komt het volgende: 

Nederland staat aan de voor-

avond van een ingrijpende transi-

tie in de samenleving. Alles veran-

dert en beweegt, niets lijkt zeker, 

de dynamiek is ongekend De gro-

te maatschappelijke vraagstukken vragen om een 

sterk en moedig leiderschap binnen een andere be-

stuurscultuur. 

Nu er een nieuw kabinet gevormd is en er verder niet 

veel verandert moet dit rapport op zo kort mogelijke 

termijn door het partijbestuur goed voorbereid en 

georganiseerd in alle geledingen aan de orde worden 

gesteld. DE TIJD DRINGT 

 

OKTOBER 2012. Rapport Om eenheid en inhoud. 

Dit rapport betreft de evaluatie van de Tweede Ka-

merverkiezingen 2012 met een onderzoek op hoofd-

lijnen, een zogenaamde quick-scan. 

Dit is een kort en goed rapport waarin de commissie 

aangeeft dat het verlies bij de laatste verkiezingen te 

wijten was aan een combinatie van factoren. Deze 

kunnen worden samengevat in de drie O’s van ON-

DUIDELIJKHEID, ONENIGHEID EN ONBEKENDHEID. 

De commissie formuleert op basis van haar analyse 

en conclusies een twaalftal aanbevelingen. 

Deze aanbevelingen wil ik gaarne onder de aandacht 

van onze bestuurders, vertegenwoordigers en leden 

brengen. Ze zijn onder deze bijdrage opgesomd. 

Wellicht kunnen deze aanbevelingen een thema zijn 

op onze algemene ledenvergadering. 

Overigens bij de presentatie van het rapport op het 

Congres in Rotterdam is een en ander door de com-

missievoorzitter op een goede en acceptabele manier 

verwoord. 

Inmiddels heb ik helaas moeten constateren dat per-

sonen die niet bij de presentatie aanwezig waren 

noch het rapport gelezen hebben conclusies trekken 

en verwoorden die onrecht doen aan het geheel. 

 

Piet Rossou. 

Oud Gastel 14 december 2012 

 

 

CDA en hoe verder? 
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Dit was de wervende tekst die ik onder ogen kreeg 

d.m.v. een flyer van Hartelijk Halderberge, onze on-

navolgbare tak van toeristisch Halderberge. Het is 

een geweldig intrigerende en ook inspirerende titel. 

Betekent dit nu dat in de andere drie seizoenen van 

het jaar in ons Hartelijk Halderberge het er stoffig en 

saai aan toegaat? Ik dacht het niet. Halderberge is 

niet rustig, was niet rustig en wordt nooit rustig, ze-

ker niet met een niet nader aangeduide en ook niets 

te verbergen hebbende, om rehabilitatie schreeu-

wend raadslid. Of is dit een vlucht naar voren van 

een korzelige man die in te nauwe schoentjes staat? 

De weg naar het succes van Hoeven 2000, een wet-

houderszetel was te kort en te steil en het dal van 

integriteit is diep.  

Halderberge de enige gemeente in Nederland, mis-

schien ook wel ver daar buiten, die drie betaalde 

gemeentesecretarissen op de pay-rol heeft, of heeft 

gehad. In 1997 was het motto bij de gemeentelijke 

herindeling: Drie is meer dan één! Dit college draait 

het om, die betalen liever drie forse salarissen voor 

één functie. Tja, en dan maakt het niet uit als onze 

eigen wethouder een minderheidsstandpunt in 

neemt, het is tenslotte een collegiale verantwoorde-

lijkheid en een verantwoordelijkheid van de voltalli-

ge gemeenteraad: mijn dank hiervoor.  

Wat de kosten betreft van deze prestige projecten, 

dat is geen enkel probleem, de burgers van Halder-

berge zijn erg meegaand en betalen zonder morren. 

Tenminste, dat is het beleid van wethouder PB uit H, 

óók Hoeven 2000. Een miljoentje voor Roels, enkele 

honderden uren van het ambtelijk apparaat om een 

niet nader aangeduid raadslid uit Hoeven te plea-

sen! Een kwart miljoen voor Hoeven Zuid- West. Mil-

joenen verlies i.v.m. overbodige en dus waardeloze 

(bouw) grond. Bijna 2 ton per jaar voor ons Sint An-

neke!  Een miljoen subsidie misgelopen aan provin-

ciale gelden i.v.m. Idop! De soap rond de Zuidelijke 

rondweg. Geen wonder dat je dan 13 “geheime 

“vergaderingen moet beleggen! Als je het zo bekijkt, 

valt het allemaal nog reuze mee. Wat rest is een 

schietgebedje op de goede afloop, maar volgens mij 

is het zo: In Lourdes leer je bidden en in Halderber-

ge leer je het rap af, maar politieke consequenties 

heeft het voor niemand buiten een gemeentesecre-

taris dan, maar daar hebben we er tenslotte drie 

van! 

Communicatie volgens het collegeprogramma 

2011-2014. 

Wij streven naar een verbetering van de kwaliteit 

van voorlichting, inspraak en profilering van de ge-

meente Halderberge door het inrichten en bezetten 

van een professioneel communicatieteam. 

Open, helder en transparant communiceren met 

burgers in een zo vroeg mogelijk stadium.  

Resultaat van dit sprookje: minimaal 13 geheime 

raadsvergaderingen achter gesloten deuren  in 

2012 . Wat niet weet wat niet deert, lijkt mij een 

veel beter motto voor dit college.  

 Deze inmiddels door Halderberge achterhaalde 

open en transparante stelling is een eigen interpre-

tatie  van het raadsprogramma: “Samen voor de 

Kernen”. De vrije vertaling hiervan is opgenomen 

in het collegeprogramma 2011-2014 met de alles 

zeggende en pakkende titel:  

Door ambities te delen vermenigvuldigen de resul-

taten. Dit is blijkbaar ook van toepassing op de 

dramatische optredens en de hierbij horende toren 

hoge afbetalingen, goedgekeurd door al onze 

volksvertegenwoordigers in de zaak Roels en Wij-

nen. Ik vond de typering in het artikel van het voor-

malige lid van Hoeven 2000 zoals in BN DeStem 

beschreven van een niet nader aangeduid raadslid 

in één woord formidabel. Volgens mij is dit een 

klassiek voorbeeld van een koekje van eigen deeg. 

Maar het is schrijnend en beschamend dat dit zo 

allemaal maar kan. Neemt er dan niemand zijn of 

haar verantwoordelijkheid of is GELD en pluche het 

enige wat telt! 

Op zich verdient deze opdracht die het college zich 

zelf heeft gegeven alle lof. Helaas is deze ambitie: 

open, helder en transparantie één grote luchtbel 

gebleken, althans voor de huidige raad en college, 

en zijn deze ambities volledig uiteen gespat en on-

geloofwaardig geworden.  

Open, helder en transparant communiceren met 

de burgers, waarbij de volksvertegenwoordigers 

achter gesloten deuren weet ik veel wat voor ons 

bekokstoofden : weg ermee!  

De raad heeft daar op een eigen onnavolgbare ma-

nier invulling aan gegeven. Volgens diverse Halder-

bergse raadsleden en de burgemeester himself,  

zijn er tot nu toe 13 “geheime” plenaire raadsver-

gaderingen gehouden, en het einde is nog lang niet 

in zicht. Ik ben integer, sprak een niet nader aan-

geduid raadslid uit Hoeven, maar doe toch maar 

vergaderen achter gesloten deuren! 

Van de soap rond het ontslag van gemeentesecre-

taris Eric Roels, of toch weer niet, hij werd zonder 

blikken of blozen “gewoon” publiekelijk gerehabili-

teerd, rijgen de politieke, financiële en de hiermee 

gepaard gaande menselijke blunders en schanda-

len zich aaneen! Halderberge is de risee van Bra-

bant. 

Op 9 mei schreef burgemeester Giel Janssen  in 

een column de Rubriek van de gemeente o.a. : 

Hangen is een sociaal gebeuren. Tja…..! 

Wintermaanden Saai? Niet in Halderberge 
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En wat dacht u van deze: In gesprek gaan is meestal 

de beste oplossing, wegsturen helpt niet! 

Als je deze context afzet tegen het debacle Roels dan 

rijzen de haren je te bergen! Toch zeker als je nagaat 

dat de Halderburgers dit allemaal moeten betalen en 

er kennelijk niet één raadslid of wethouder is die hier 

tegen ageert. Althans zeker niet in het openbaar in 

onze bananen-republiek genaamd Halderberge. Wat 

een cowboys, zeg! Poeh. 

In de gemeentewet staat onder andere  in Art: 15  lid 

3: De raad stelt voor zijn leden een gedragscode op. 

Ik denk dat een bijscholingscursus hier op zijn plaats 

is. Als je de naam van de gemeente zo te grabbel 

gooit, je onderwerp wordt van spot over integriteit of 

liever gezegd het volledig ontbreken hiervan, en weet 

ik veel wat er nog meer speelt in de rokerige achter-

kamertjes van Halderberge, kun je maar tot een con-

clusie komen: in Halderberge kan en mag alles! Je 

wordt minstens “gedekt “ door twee burgemeesters 

en het geheel blijft zonder gevolgen.  

Je schaamt je dat je uit Halderberge komt, zeker als 

je de volgende onbeschaamdheid leest waarvan ik 

vind dat dit het toppunt van onnozelheid is en een 

volledig gebrek aan zelf reflectie. 

Wethouder Peter Bons heeft een pijnlijke misser be-

gaan bij het centrumplan Hoeven.  

Hij verzuimde de begeleidingsgroep van Hoevense 

inwoners en instellingen bijeen te roepen voordat hij 

de uiteindelijke versie van het plan presenteerde. Dat 

schrijven de VVD en Progressief Halderberge in een 

brief aan burgemeester en wethouders.  

Maar als klap op de vuurpijl: De fractie van Hoeven 

2000 vraagt college van burgemeester en wethou-

ders van Halderberge om hun excuses aan te bieden 

aan fractievoorzitter Ad Wijnen. Dit n.a.v. de zaak 

Wijtvliet. 

Dus zelfs de eigen wethouder PB, ook van Hoeven 

2000, wordt om excuses gevraagd. Het moet niet 

gekker worden. Deze mensen dienen overgoten te 

worden met een correctievloeistof en meteen en 

voorgoed te worden weggepoetst. Maar geen paniek, 

ons kameleontische college stelde zich heel erg volg-

zaam op, ondanks het misplaatste wapengekletter 

van majoor buiten dienst PB uit Hoeven. 

Terug naar de kop van dit artikel:  de seizoenen lopen 

naadloos in elkaar over en saai wordt het nooit. In de 

herfst en winter valt het blad en ook de gemeentese-

cretaris.  

In het voorjaar ontluiken de knoppen en ook de ge-

meente dreigt mee naar de knoppen te gaan. Bij de 

ex-gemeentesecretaris worden de sapstromen weer 

geactiveerd. Hij wil terugkomen.  

In de zomer breekt bij iedereen het zweet uit, maar 

de integriteitsrapporten van een niet nader aange-

duid raadslid liggen heerlijk koel in de onderste lade 

van de burgemeester.  

De najaarsstormen gieren door de Hoevense polder 

en de fractievoorzitter van een ruim over de houd-

baarheidsdatum heen zijnde lokale politieke partij 

verliest naast wat haren ook zijn geloofwaardigheid 

maar helaas niet zijn streken. Ondanks deze 

“heugelijke” feiten  vertegenwoordigt de man wel de 

gemeente Halderberge in de functie van plaatsver-

vangend voorzitter van de raad en voorzitter van de 

KBO. Wie heeft er de moed om dit soort charlatans 

buiten te kieperen? 

Toch was het ontslag van Eric Roels voor deze fractie-

voorzitter geen verrassing. "Ik heb het aan zien ko-

men", zegt Ad Wijnen van Hoeven 2000 in BN De-

Stem. "Als je goed oplette, kon je merken dat er voor-

al in de communicatie tussen hem en het college din-

gen mis gingen.  

Bovendien moeten we niet vergeten dat hij een verle-

den had. " Voor alle overige fractievoorzitters was het 

ontslag van Roels een onaangename verrassing”.  

Hoe kwam A W te H in Godsnaam aan deze vertrou-

welijke informatie uit het collegeberaad. Was het van 

een man of was het van een vrouw, want in zijn fami-

lie kent men dit onderscheid niet zo goed. Het roer 

moest om aldus onze grote agrarische roerganger uit 

Hoeven. Nou en of het roer omging! Het schip raakte 

volledig uit koers. De chaos is nu compleet. De burge-

meester heeft nog steeds veel uit te leggen. Kost een 

paar centen dit ontslag, zo om en nabij de één mil-

joen, maar gelukkig deed daar zijn eigen wethouder 

niet moeilijk over en gaf de gemeentesecretaris de 

BONS!  

De rapporten over de integriteit van gemeenteraads-

lid Ad Wijnen (Hoeven 2000) blijven geheim. Dat 

heeft de meerderheid van de Halderbergse gemeen-

teraad donderdagavond bepaald. Dit artikel stond in 

de krant. De vraag is: Hoe bont, of is het Bons, moet 

je het maken in Halderberge.? Je mag van alles doen 

en laten zonder politieke gevolgen hieraan te verbin-

den, maar als je kritiek hebt op de burgemeester krijg 

je een gouden handdruk en de bons. Voor het overige 

: het bleef zoals het was. O ja nog even deze bijkom-

stigheid, de rekening van deze stoethaspels gaat 

naar…….U, mij en ons. 

De Nationale Ombudsman laat weten dat de Noord-

Brabantse gemeente Halderberge de vertrouwelijke 

informatie van een inwoner nooit had mogen delen 

met anderen. (schoonzoons?) 

Het ging om een bouwvergunning voor een schuur 

(Wijtvliet). De Halderbergse ondernemer had om die 

reden een bedrijfsplan opgesteld, dat vervolgens in 

handen bleek te zijn van bezwaarmakers tegen de 

vergunning, Ook de inkomensgegevens van de man 

die een schuur wilde bouwen, waren op deze manier 

bekend bij de bezwaarmakers. Alleen wist P. Bartelen 

de bezwaarmaker en schoonzoon van A W te H niet 

van wie hij dit vertrouwelijke rapport had gekregen. 
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Het werd pijnlijk duidelijk dat de man zelfs het ver-

schil in de seksen niet kent! 

Burgemeester Janssen heeft de raad wat uit te 

leggen: 

Twee onderzoekbureaus hebben zich gebogen over 

de integriteit van het Halderbergse raadslid Ad Wij-

nen (Hoeven 2000). Beide onderzoekbureaus gaven 

het signaal af dat er gegronde twijfel is aan zijn ma-

nier van optreden. Oftewel: aan de integriteit van een 

niet nader aangeduid raadslid. De raad en college, 

met op slag burgemeester Janssen en wethouder 

Bons, heeft in zijn onmetelijke wijsheid besloten voor-

lopig hier niets mee te doen. Is dit nu wat men be-

doelt met: een terugtrekkende overheid. 

Saai in Halderberge?  

Als een nieuwe stip aan de horizon, duikt het feit op 

dat de burgemeester nog steeds niet in Halderberge 

woont, zoals wettelijk verplicht is en bij zijn aanstel-

ling zo is afgesproken. De geschiedenis herhaalt zich 

en een nieuwe rel dreigt. Hoezo saai in Halderberge ! 

Handhavingsbeleid.   

Zonder handhaving geen gezag!  Dat is in het kort 

gezegd de slogan die de overheid, en dus ook onze 

gemeente Halderberge, zich ter harte moet nemen 

om sturing te geven aan onze samenleving. Daarbij 

wordt onder handhaving verstaan het strategisch en 

programmatisch, preventief en repressief, bevorde-

ren van het naleven van de regelgeving door toezicht 

en, voor zover nodig, die naleving afdwingen middels 

rechtelijke maatregelen. De gedachte dat die sturing 

vanzelf gaat, gaat niet op. Om de leefbaarheid binnen 

de samenleving in stand te houden en te bevorderen 

moet dus wel worden gehandhaafd.  

Het doel van het handhavingsbeleid, dat hieronder 

volgt, is dus om de leefbaarheid binnen de gemeente 

Halderberge in stand te houden en te bevorderen. Tja 

ik vind dit een loffelijk streven, maar waarschijnlijk is 

dit alleen op de Halderburgers van toepassing en 

geldt dit niet voor college en raad.  

Mijn cynisch artikel bevat voornamelijk openbare 

Quotes uit BN DeStem van het  jaar 2012, daarbij 

gevoegd mijn eigen interpretatie. Ik kan me voorstel-

len dat enkele van u het te cynisch vinden, soit. Maar 

het is wel de mening van veel inwoners van Halder-

berge. De politiek en daarmee bedoel ik “onze  volks-

vertegenwoordigers” zijn een karikatuur geworden 

van zichzelf. De raad en college moeten zich scha-

men. 

Is er dan helemaal geen lichtpuntje? Jawel, Heerlijk 

Helder Halderberge heeft in al haar wijsheid besloten 

om haar relaties dit jaar geen kerstkaarten met kerst-

wensen te sturen: veel te duur. Het salaris van de 

drie secretarissen drukt blijkbaar te zwaar op de be-

groting. Opbrengst van deze actie € 1200,-. Dit is on-

geveer een vijfde van het maandsalaris van gemeen-

tesecretaris  Roels, ook wel De Halderbergse Klok-

kenluider genaamd. 

Tot slot een persoonlijke ontboezeming:  

In de Halderbergse politiek ben je niet altijd geliefd 

als je een mening hebt en ook durft te delen, zelfs in 

onze eigen steunfractie niet: in het land van de gebo-

chelde is iemand met een rechte rug geen graag ge-

ziene gast. Ik ben geëngageerd, ik heb een mening 

en die draag ik ten alle tijden uit. De geestelijke moe-

heid die over sommige van ons ligt, is een regelrechte 

schande. Ik zie alleen nog schijnbewegingen van be-

schaving. Kiezen voor de waarheid, mijn waarheid, is 

ook een daad van verzet. Zie mijn artikel als een 

vorm van verzet tegen het afglijden van de politiek in 

Halderberge. Ondanks al deze ongelooflijke blunders 

en verwerpelijke fratsen wordt het weer “gewoon” 

Kerstmis in de wereld, zelfs in Halderberge en dat is 

maar goed ook. De tijd van bezinning is hard nodig 

voor iedereen.  

Ik wens al mensen op deze aardkloot een geweldig 

Kerstfeest, een open, helder en transparant 2013, 

maar vooral een vredig Kerstfeest.  

 

Thomas de ongelovige. 

                          Fractie en bestuur 

                   wensen u 

           Prettige Kerstdagen 

                   en een  

                Voorspoedig en gezond 2013 
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De vorige nieuwsbrief ben ik ingegaan op de gemeen-

te als regisseur waarbij de gemeente taken niet zelf 

meer gaat uitvoeren maar deze buiten de deur zet en 

dit laat doen door een particulier bedrijf of een sa-

menwerkingsverband van gemeenten en overheden. 

De afgelopen jaren hebben we als gemeente Halder-

berge al diverse taken op die manier naar buiten ge-

zet. Het doel is dat we op die manier toch een goede 

dienstverlening kunnen garanderen tegen lagere kos-

ten. Dit is dan ook een ontwikkeling die ook de ko-

mende jaren door zal gaan en voor de nodige uitda-

gingen zal gaan zorgen. Een onderwerp dat nauw ver-

band houdt hiermee betreft het fenomeen van de 

terugtrekkende overheid. Zeker nu we in een lange 

crisis zitten en we minder middelen hebben om te 

verdelen staat dit 

onderwerp weer 

volop in de schijn-

werpers. Kort ge-

zegd gaat het over 

wat we als ge-

meente wel en niet 

doen. Een taken-

discussie dus.  

Het is misschien niet het leukste onderwerp voor de 

kersteditie van de nieuwsbrief, maar wel zeer actueel 

en de kerst is er nu eenmaal om, zoals een collega-

raadslid oppert, te mijmeren voor de openhaard over 

de belangrijke zaken in het leven. Daarnaast zullen 

na de feestdagen de raderen van tweede bezuini-

gingsronde snel in gang worden gezet. Het eerste be-

zuinigingspakket van 2,5 miljoen is niet genoeg ge-

bleken, doordat de crisis aanhoudt en het herstel op 

zich laat wachten. We moeten als gemeente de 

broekriem verder aantrekken om ons huishoudboekje 

op orde te houden. In de eerste bezuinigingsronde 

konden we de echt pijnlijke maatregelen vermijden 

en vooral keuzes maken op het gebied van efficiency 

en zaken die de burger niet of slechts beperkt raken. 

Het mag duidelijk zijn dat in de tweede ronde de keu-

zes aanmerkelijk zwaarder zullen vallen.  

De vraag die ons als raad, maar ook de burgers en 

verenigingen, gesteld zal worden is wat wij vinden dat 

de gemeente nog moet doen en wat hebben we daar 

voor over. Het is gemakkelijk om taken te stoppen 

met als motivatie "het geld is op!" maar willen we dat 

ook echt? Willen we dat de gemeente zich met be-

paalde zaken niet meer gaat bemoeien om op die 

manier de belastingdruk zoals bijvoorbeeld de WOZ 

te drukken?  

Omdat we de burgers, de verenigingen en de onder-

nemers bij dit vraagstuk willen betrekken wordt er op 

donderdag 31 januari 2013 door de gemeenteraad 

een informatiepodium georganiseerd met als thema 

de terugtrekkende overheid. Iedereen is welkom op 

deze bijeenkomst. We willen graag de input en idee-

ën van de burger hierover horen, voordat er met de 

tweede bezuinigingsronde wordt gestart, om zo de 

verschillende meningen uit de maatschappij te horen. 

We doen dit liever vooraf dan achteraf bij de daad-

werkelijke behandeling van de bezuinigingen, omdat 

het dan vaak lastig is zaken nog aan te passen en 

daarmee het risico te lopen dat de balans uit het pak-

ket verdwenen is. 

Het onderwerp de terugtrekkende overheid is een 

zeer breed onderwerp en werkelijk alles wat de ge-

meente doet kan hieronder geschaard worden. Het 

zijn ook vaak zaken die de burger direct gaan raken. 

Een belangrijk aspect van de terugtrekkende over-

heid betreft het idee dat de gebruiker betaalt. De ge-

meente moet volgens deze gedachte niet de markt-

werking verstoren door belasting te heffen en deze 

als subsidie weer te verdelen.  

Er zullen tijdens deze informatieavond concrete on-

derwerpen aan de orde komen waar we als CDA lie-

ver niet aan denken, zoals bijvoorbeeld het stoppen 

van subsidies aan de verenigingen met de achterlig-

gende gedachte dat de contributies kostendekkend 

moeten zijn. Maar het is wel reële vraag. Zo zijn er 

veel ideeën over hoe dit ingevuld kan worden en dit 

zal middels stellingen op die avond aan het publiek 

voorgelegd worden. 

De nuancering hierbij is dat er op veel gebieden al 

initiatieven zijn ontwikkeld die uitgaan van een terug-

trekkende overheid en die succesvol zijn. Een terug-

trekkende overheid hoeft niet perse vervelend uit te 

pakken en kan soms zelfs veel effectiever zijn dan 

dat een gemeente bepaalde taken uitvoert. Zo zijn we 

als gemeente Halderberge gestart met buurbemidde-

ling en buurtpreventie, waarbij burgers in hun omge-

ving taken overnemen van de overheid. De eerste 

resultaten worden als zeer positief ervaren. Ook de 

vele mantelzorgers zijn een heel goed voorbeeld dat 

laat zien dat burgers bepaalde taken veel beter kun-

nen uitvoeren dan de overheid. We hopen op de infor-

matieavond te horen waar nu die lijn te trekken is en 

welke rol de gemeente wel en niet moet spelen.   

Kortom een terugtrekkende overheid is een onder-

werp dat zeer actueel is en uiteindelijk iedereen zal 

raken de komende jaren, direct of indirect. We hopen 

dan ook veel betrokkenen te ontvangen op de infor-

matieavond uit alle lagen van de bevolking. De infor-

matieavond zal wat mij betreft dan ook de basis vor-

men van de komende maatregelen die getroffen wor-

den om ons huishoudboekje weer op orde brengen. 

 

Roeland van Woerkom. 

Belangrijke! informatieavond op 31 januari 2013 
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Herkenning en nu verder ………. 

Op een maandag in september heeft onze steun-

fractie zich laten horen en zijn de landelijke verkie-

zingen lokaal geëvalueerd. Naar aanleiding daar-

van is er vanuit het bestuur een brief verstuurd 

naar Ruth Peetoom. Enkele dagen nadat onze 

brief verstuurd was, werd de commissie Rombouts 

in het leven geroepen. De commissie heeft ui-

teraard ook onze brief ontvangen. Inmiddels heeft 

de commissie Rombouts het onderzoek afgerond 

en al diverse malen de conclusies toegelicht. Ook 

is het rapport te vinden op internet. Het is geen 

dik boekwerk, wel praktisch, gemakkelijk leesbaar 

en herkenbaar. Mocht je het willen lezen, het is te 

vinden op: 

http://www.cda.nl/Actueel/Nieuws/Nieuwsbericht

/2012/10/43/Evaluatierapport_commissie_Rom

bouts_roept_op_tot_eenheid.aspx 

Wij hadden het tijdens de steunfractie over: de “C” 

van het CDA, zichtbaarheid van charismatische 

persoonlijkheden, samenwerking PVV en een zwal-

kend effect, peilingen en stemwijzer en accepta-

tie. De commissie Rombouts verklaart als belang-

rijkste oorzaken van het verlies:  

· Onduidelijkheid waar het CDA voor staat 

· Onenigheid, onderling gedoe en verdeeld-

heid 

· Onbekendheid van lijsttrekker en lijst 

Herkenbare conclusies maar gelukkig werd er net 

zoals wij dat hadden gedaan verder gedacht en 

voelt iedereen de noodzaak dat er snel iets moet 

veranderen. De dwingende aanbevelingen luiden 

als volgt: 

· Herstel de eenheid. Daarvoor is krachtig 

en verbindend leiderschap nodig en een 

cultuur waarin verschillen overbrugd kun-

nen worden. 

· Laat dappere, onbevangen CDA-politici 

met lef een eigentijds en onderscheidend 

geluid horen. Het CDA-gedachtegoed in 

het rapport van het Strategisch Beraad 

biedt daar alle handvatten voor. Maak het 

concreter en houd het actueel. 

· Verleg de koers van Den Haag naar de 

maatschappelijke partners en de regio. 

Onderstreep in woord en daad dat de sa-

menleving vorm krijgt door het werk van 

mensen in de scholen, ziekenhuizen, kin-

deropvang en in verenigingen. CDA-

volksvertegenwoordigers moeten wat zij 

daar zien en horen vertalen in politieke 

activiteiten. 

Tijdens de CDA Brabant ALV werd dit aangevuld 

door te stellen dat het CDA de band met de basis, 

de lokale afdelingen, verloren had. Afdelingen die in 

de campagne daarentegen kozen om ook lokale 

thema’s te benoemen, hadden het juist niet zo 

slecht gedaan in de verkiezingen, ondanks de nega-

tieve tendens. Het CDA moet terug naar de lokale 

afdelingen. Rombouts hield het CDA-publiek ook 

voor om vooral in te blijven zetten op het vereni-

gingsleven en de maatschappelijke verantwoorde-

lijkheid binnen de eigen gemeente. Ook daarin heeft 

het CDA traditie en daar kan de verbinding worden 

gelegd, ook naar een leefbare samenleving.  

Dus ook voor CDA Halderberge is er werk aan de 

winkel. Samen zijn wij het CDA en laten we deze 

aanbevelingen dan ook samen vertalen naar CDA 

Halderberge en vanuit de basis in actie komen! 

Astrid Kleuskens 
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Astrid Kleuskens 

Wnd. voorzitter 

Tel:0165-394887 

 

 

Gied van Lier 

Secretaris/ 

tel: 0165-502933 

 

 

Ivo Pertijs 

Bestuurslid 

tel: 06-55320099 

 

 

Kees Rommens 

Bestuurslid 

tel: 0165-323840 

CDA  
HALDERBERGE ALLES voor het Torentje 

In de NRC van zaterdag 8 december was 

met bovenstaande titel  een interview met 

vijf partij leiders weergegeven.  

Het stuk begon met: Mark Rutte leidde 

meerdere coalities. Hoe deed hij dat? Rut-

te door de ogen van vijf partijleiders. Over 

een premier die op cruciale momenten 

zoek is, partijgenoten slecht informeert en 

soms trouwe partners laat vallen. 

Mijn bijdrage in de nieuwsbrief van okto-

ber 2012  was onder de titel NORMEN en 

WAARDEN en hier moest ik aan terug 

denken bij het lezen van dit artikel. Niet 

iedereen leest de NRC daarom enkele 

fragmenten uit het artikel. 

Pechtold: “Je zag dat onze premier véél 

over heeft voor het Torentje.” 

Buma vertelt hoe hij de gemaakte afspra-

ken beleeft, o.a. gedeelde verantwoorde-

lijkheid. Als Buma maandag terug keert 

op het Binnenhof, merkt hij dat de VVD de 

prioriteiten heeft verlegd. 

Slob constateert dat de VVD een monster-

verbond heeft gesloten met PVDA en SP 

om zo snel mogelijk verkiezingen te hou-

den. Slob wordt getroffen door de kille 

calculatie van de VVD en vindt de houding 

ten opzichte van het CDA niet netjes. Het 

CDA lag op de grond en Rutte en de VVD 

kozen ervoor om er op te gaan staan. 

Pechtold constateert dat de VVD niet al-

leen de PVV laat vallen maar ook het CDA. 

Buma is overdonderd. Buma heeft op dat 

moment veel geleerd. 

Een uitspraak van Rutte als procesmana-

ger. “Jongens ideeën moet je niet van me 

vragen”. 

Dit zijn maar enkele citaten uit een ont-

hutsend interview. 

De burger zal steeds meer vertrouwen 

krijgen in onze premier, die wel leiding 

moet geven! 

Onze partijleider zal inmiddels zijn lesje 

wel geleerd hebben. 

Laten wij ons in ieder geval houden aan 

NORMEN EN WAARDEN 

 

Piet Rossou 

 

 

CDA  

HALDERBERGE 
 

Hierbij nodigen wij u en uw partner uit tot het bijwonen van 

onze Nieuwjaarsreceptie, welke zal worden gehouden op: 

 

Vrijdag 4 janauri 2013 in Pilaar onder de Basiliek, Pastoor 

Hellemonsstraat 2a te Oudenbosch. Aanvang 20.00 uur. 

 

  

Wij wensen U en uw gezin prettige feestdagen en hopen u 

en uw partner op 4 januari a.s. te mogen begroeten. 


